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Protokół Nr XV/2007 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dnia 19 grudnia 2007 roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 19

Nieobecni to :   Henryka Żabik, Michał Milewski –  pisemne usprawiedliwienia stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum (na sali obecnych 15 radnych) prowadzący obrady Przewodniczący
Rady Miejskiej Andrzej Żelezik otworzył XV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 19
grudnia  2007 roku o godzinie 14.05. 

Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do  pełnienia  obowiązków  sekretarza  obrad   wybrany  został  radny  Maciej  Łoś,  w
głosowaniu jawnym za-15 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 2

Przewodniczacy Rady odczytał wniosek Burmistrza  ( treśc wniosku staowi załacznik Nr 3
do nn protokołu )o włączenie do porzadku obrad uchwał w sprawie :

1. Przystąpienia  Gminy  Wołomin  do  Stowarzyszenia  mazowieckie  Stowarzyszenie
Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego

                                                 Na sesje przybyła radna Zofia Michalik godz. 14.10

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  projektu  tej  uchwały  do  porządku  obrad  w
głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

2. Zmiany załacznika Nr 7 do uchwały budzetowej na 2007 r.

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  projektu  tej  uchwały  do  porządku  obrad  w
głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Żelezik odczytał porzadek obrad przesłany radnim
wraz z zawiadomieniem o terminie sesji  ( załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu ) wraz z
wprowadzonymi zmianami

porzadek obrad w całości został przyjęty przez radnych w głosowaniu jawnym za – 16
głosów, przciw-0, wstrz. -0

Pkt 3

Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 listopada 2007 nroku został przyjety
bez uwag w głosowaniu jawnym za – 15 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba
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Pkt 4
 
Informacja o pracy Komisji Rady w okresie miedzy sesjami

Komisja Oswiaty – Jolanta Sawicka -Jurek
Komisja  Nie  odbyła  żadnego  spotkania,  ale  jej  członkowie  uczestnivczyli  w  wielu
spotkaniach światecznych. W placówkach oswiatowych w gminie. 

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Komisja odbyła jedno posiedzenie wraz z Komisją Samorządu i Zadań Własnych Gminy
Po przeanalizowaniu projektu budżetu gminy na 2008 rok przedłożonego przez Burmistrza
Wołomina zaopiniowano go pozytywnie. 
Zaopiniowano również projekty uchwał na toczącą się sesję. 

Komisja Samorzadu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Po przeanalizowaniu projektu budżetu gminy na 2008 rok przedłożonego przez Burmistrza
Wołomina zaopiniowano go pozytywnie. 
Zaopiniowano również projekty uchwał na toczącą się sesję. 

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik 
Po przeanalizowaniu projektu budżetu gminy na 2008 rok przedłożonego przez Burmistrza
Wołomina,  zaopiniowano go pozytywnie. 
Zaopiniowano również projekty uchwał na toczącą się sesję. 

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia- Alina Czerska
Komisja nie spotykała się

Komisja Kultury i Sportu – Grzegorz Wajs
Komisja nie spotykała się

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
Komisja nie spotykała się

Pkt 5

Informację o realizacji uchwał Rady Miejskiej podjetych na sesji w dniu 29 listopada 2007
roku  przedstawiła  Sekretarz  gminy  Marzena  Roszkowska  (  treść  informacji  stanowi
załacznik Nr 5 do niniejszego protokołu )

          Na sesję przybyli radni: Krzysztof Gawkowski i Marcin Dutkiewicz godz. 14.20.
Pkt 6

Jerzy  Mikulski  –  Burmistrz  Wołomina  przedstawił  informację  o  swojej  pracy  między
sesjami.  Poinformował,  że  pomimo  okresy  przedświatecznego  urząd  realizuje  swoje
zadania  zaplanowane  na  2007  rok.   Tak  jak  poinformowała  Przewodniczaca  Komisji
Oswiaty,  odbywają  się  liczne spotkania  świąteczne .  Przedstawiciele  urzedu i  rady są
zapraszani i uczestniczą w nich.  Za te zaproszenia Burmistrz podziękował organizatorom
tych spotkań. To jest kontynuacja Polskiej tradycji spotkania się przy stole wigilijnym. 
 W tym goracym okresie trwa bieżąca obsługa intewresantów. Zakończono również prace
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nad skonstruowaniem budżetu na rok 2008. Jest on  jednym z punktów obrad.
W zakresie   Eksploatacji Infrastruktury Gminy:  
Trwają przygotowania do okresu świątecznego. Miasto jest sprzątane przez brygady do
tego powołane jak również przez MZO.
1. Kontynuowane są prace polegające na uzupełnianiu tablic z nazwami ulic na terenie
Wołomina,
2.  Zakończono  konserwację  cieku  wodnego  Czarna  Struga  we  wsi  Leśniakowizna  i
Cięciwa,
3. Wykonano nawierzchnię z tłucznia na ul. Księżycowej w Zagościńcu, oraz ul. Wylot,
Andersa, Widok, Wołomińska od Sikorskiego do Kresowej, Republikańska od Lwowskiej w
kierunku lasu. W tym celu wykorzystano tłuczeń gromadzony przez cały rok na wysypisku.
Został on rozdrobniony i posłużył do poprawy przejezdności ulic.
4. Ułożono chodnik w ul. Kopernika na odcinku między ul. Złotą a ul. Widną.
5. Wykonano zatokę parkingową przy Szkole Podstawowej w Duczkach oraz chodnik w ul.
Szkolnej  w  Zagościńcu,   W związku  z  budową  ronda  na  ul.  Lipińskiej  przy  ZS Nr  5
zmieniono  miejsce  wjazdu  do  budynku  ZS   Nr  5  i  umiejscowiono  go  od  strony  ul.
Prądzynskiego. Wykonano zatoczki parkingowe. 
6. Oczyszczono pasy jezdni z opadłych liści
2. Z zakresu  Ochrony Środowiska
• zakończono inwentaryzację drzew w pasach dróg gminnych: Sikorskiego, Mickiewicza,

Traugutta,  Powstańców,  Przyjacielska,  Ogrodowa,  Prądzyńskiego                  i
Daszyńskiego,

• przygotowano  i  przeprowadzono  wystąpienie  dotyczące  realizacji  programu  „Czysty
Wołomin” na konferencji  „Systemy Selektywnego Zbierania Odpadów” organizowanej
przez Starostwo Powiatu Wołomińskiego, 

• dokonano nasadzeń zieleni miejskiej w ulicach Kościelna/Reja, Kościelna, Przejazd,
• opracowano sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Środowiska.
3. Z ZAKRESU  GEODEZJI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;

1. Sprzedano  10  lokali  mieszkalnych  na  rzecz  ich  najemców.  Po   udzieleniu
dodatkowych  bonifikat  nastąpił  znaczny  wzrost  liczby  sprzedawanych  mieszkań
gminnych.

2. Zawarto umowę notarialną o sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości o pow.
0,1191  ha  położonej  w  Wołominie  przy  ul.  Kościelnej.  Cena  sprzedaży  netto
wynosiła 719.560 zł. 

3. Nabyto do gminnego zasobu nieruchomości grunt o łącznej powierzchni 0,4993 ha
z przeznaczeniem pod budowę ulicy Reja w Wołominie.

4. Z ZAKRESU  ZAMÓWIEŃ PUBLICZNYCH        
Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na etapie rozstrzygnięcia:
1. “Dostawa i montaż mebli szkolnych oraz wyposażenia dla obiektu Szkoły Podstawowej
      w Zagościńcu”.  Przetarg został rozstrzygnięty.  Wybrany został wykonawca.  Koszty
wykonania tej inwestycji zgodziły sie z zaplanowanymi środkami. Istnieje szansa, że ta
placówka oświatowa zostanie oddana do użytku na przełomie pierwszego i drugiego
semestru tego roku szkolnego
5. SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:

• 2.12 – Wręczenie odznaczeń dla par małżeńskich dla par, które przeżyły wspólnie
50 lat. - Złote Gody;Były takie 22 pary z czego dwie z nich przeżyły wspólnie 60 lat.

• 4-6.12 – przegląd artystyczno-teatralny zespołów dzieci niepełnosprawnych;
• 12.12 – podpisanie umów z Wykonawcami 4 ostatnich kontraktów w ramach FS;

teren  inwestycyjny  był  podzielony  na  8  obszarów.  Na  cztery  z  nich  umowy  z
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wykonawcami były podpisane uprzednio. Teraz umowy z wykonawcami podpisano
na cztery kolejne obszary. Najdalej do 10 stycznia ostatni z wykonawców rozpoczną
realizację inwestycji. Największe zainteresowanie budzi kolektor F , czyli kolektor z
Osiedla Niepodległości do oczyszczalni. Po analizie wstępnej wykonawca deklaruje
dobry poziom  techniczny i jest gwarantem wykonania tego zadania.  Burmistrz jako
koordynator  Funduszu  Spójności  poinformował  Radę,  że  nie  ma  zagrożeń
harmonogramu robót. Postęp prac jest  zadowalający i jeśli  aura pomoże to jest
nawet  możliwość  przyspieszenia  prac.  Niedociągnięcia  terminowe,  wynikłe   z
przeciągających się procedur zostały nadgonione. 

• 17.12 – Uroczyste wręczenie nagród Marszałka Województwa Mazowieckiego. Jest
to  konkurs  osiągnięć  w  zakresie  działalności  oświatowej  lub  kulturalnej.  Gmina
Wołomin mało aktywnie uczestniczy w tym procesie a ma pewne osiągnięcia w tym
zakresie np. Podczas tej uroczystości Wydział Ochrony Środowiska zwrócił uwagę,
że  takie  osiągnięcia  jakie  ma  Gmina  Wołomin  w  zakresie  selektywnej  zbiórki
odpadów jest godna do zgłoszenia do konkursu. 

6.  Zarządzenia Burmistrza Wołomina:
− Nr 161/07 w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym UM;
− Nr 162/07 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 rok;
− Nr 165./07 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 rok;
− Nr 168./07 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 rok;
− Nr 169./07 w sprawie zmiany instrukcji kontroli finansowej 
7.Z zakresu inwestycji:
W  tym  zakresie  nie  ma  zagrożeń.  Po  weryfikacji  planu,  te  zadania,  które  zostały
zaplanowane są realizowane. W niektórych inwestycjach postęp prac jest nawet większy
niż planowany.  Należy tu wspomnieć budynek komunalny, salę gimnastyczną przy SP 7 ,
dachy w ZS Nr 2, SP 7 -które zostały wykonane. Zamknięto inwestycję budowy ul. Reja.
Zagospodarowanie terenu przy tej ulicy pozostaje do wykonania w okresie wiosennym.  W
obiekcie   budynku  przy  ul.  Wileńskiej  32  ,prace  postępują  zgodnie  z  harmonogram.
Parking przy ul. Przechodniej został wykonany.  Szkoła w Zagościńcu zostanie oddana do
użytku do końca br.  Zadowalający jest też postęp prac przy remoncie przedszkola Nr 5.
Realizowany jest front robót wewnątrz budynku i nie ma na nie wpływu aura. 
Zakończono prace związane z odgazowaniem wysypiska. Trwają  również prace końcowe
trzeciego etapu monitoringu wizyjnego . Trwa odbiór techniczny tych prac. Modernizowane
jest również oświetlenie.

Maciej łoś – Radny
Zapytał z pracami przy ul. Armii Krajowej, gdyż dochodzą do niego sygnały, że nic się tam
nie dzieje. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Wyjaśnił,  ze  prace  w  ramach  Funduszu  Spójności  wyprzedzają  harmonogram.   Przy
sprzyjającej aurze wiele inwestycji, które miały zagrożenia jeszcze pod koniec listopada,
są realizowane a nawet nadgoniły harmonogram.  Al. Armii Krajowej została oddana do
użytku  na  odcinku  od  ul.;  Sasina  do   ul.  Piłsudskiego.  Obecnie  trwają  prace
przygotowawcze na następnego etapu robót. Ze względu na fakt, że jest tam targowisko i
jest  okres przedświąteczny przesunięte zostały prace na odcinku od ul. Piłsudskiego do
ul. Laskowej od 10 stycznia 
Interwencje wynikają  z faktu iż  ludzie nie są  przyzwyczajeni do nowej formy prac przy
realizacji inwestycji.  Obecnie front robót prowadzony jest na odcinku  50 m. Przejście na
nowy odcinek następuje po zamknięciu całkowitym poprzedniego.  Nie ma tak jak kiedyś,
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że jeżeli w jakiejś ulicy była prowadzona inwestycja, to ta ulica była rozkopana przez kilka
miesięcy  na  prawie  całej  długości.  Obecnie  przy  dzisiejszych  technologiach   prace
przebiegają zupełnie inaczej, bez większych utrudnień dla mieszkańców.  Dlatego   może
się wydawać, iż niewiele się dzieje.  

Dimitar Jugrew – radny
Zaproponował  aby  poinformować  społeczeństwo  o  terminach  prowadzenia  robót  na
poszczególnych odcinkach Al. Armii Krajowej. 

Pkt 7

Andrzej Żelezik  - Przewodniczący Rady
– odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2008 rok
– odczytał  opinię  Regionalnej   Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza

Wołomina projekcie budżetu – opinia pozytywna, bez uwag stanowi załącznik Nr 6 do
niniejszego protokołu. 

                                                                   Na sesję przybył radny Emil Wiatrak godz. 14.55

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Przedstawił założenia do budżetu gminy na 2008 rok. Prace nad tym budżetem rozpoczęły
się  od okresu wakacyjnego i do do 15 września zgodnie z przyjętą  procedurą  przyjętą
uchwałą  Rady  wpłynęły liczne uwagi i  wnioski  do budżetu na rok 2008. Znalazły one
swoje  odzwierciedlenie  w  projekcie  budżetu  na  2008  rok  lub  też  mają  szansę  być
uwzględnione w dalszych pracach planistycznych co do budżetu miasta. 
Do 15 listopada został  opracowany projekt  budżet i  zgodnie z wymogami ustawowymi
został  przedłożony  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  jako  Radzie  Miejskiej  i  był
przedstawiony Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem uzyskania stosownej opinii.   Tę
opinię odczytał radnym Przewodniczący Rady.  Po przekazaniu projektu budżetu do Rady,
rozpoczęły sie prace w komisjach Rady nad tym projektem  Prace trwały do dnia 7 grudnia
2007  roku  tj.  Do  dnia  posiedzenia  Komisji  Finansów  Gminnych  z  udziałem  licznych
przewodniczących pozostałych komisji. Wypracowano pozytywną opinię o przedłożonym
projekcie budżetu na rok 2008. odczytawszy projekt uchwały budżetowej, Przewodniczący
Rady  przedstawił  główne  założenia  tego  budżetu  tak  stronę  dochodów  jak  i  stronę
wydatków w rozbiciu na poszczególne pozycje. Burmistrz zwrócił uwagę, że na przestrzeni
ostatnich 6 lat,  budżet gminy  wzrósł prawie o 100% . W budżecie z roku 2002 po stronie
dochodów była kwota 58 369 tys. zł. a po stronie wydatków 59 277 tys. zł.  W tym wydatki
majątkowe w wysokości 13% tj. 8 200 tys. zł  Już w 2006 roku sytuacja była odmienna. Po
stronie dochodów wynosił 88 883 tys. zł , a po stronie wydatków 88 205 tys. Wzrósł tez
znacznie poziom wydatków majątkowych do wysokości 18% tj 15 700  tys. zł . Budżet roku
2006 był budżetem zrównoważonym, zamkniętym nadwyżką budżetową.  
W roku 2008 burmistrz proponuje wysokość budżetu po stronie dochodów w wysokości 93
621 tys. zł., a po stronie wydatków 117 042 tys. zł. Udział wydatków majątkowych w tym
budżecie to 29% tj, 33972 tys. zł. 
Ta  tendencja  wzrostu  dochodów  i  możliwości  wydatków  i  zaplanowany  kontrolowany
deficyt  jest  związany  z  założeniami  planistycznymi  budżetu,  Które  uwzględniają
najpilniejsze  potrzeby  rozwoju   gminy  w  dziedzinie  inwestycyjnej,  infrastrukturalnej  i
społecznej. 
Na uwagę zasługują pozycje dotyczące oświaty, które w sumie wynoszą 48 000 tys. zł i
stanowią  41% budżetu  gminy.  Podczas  gdy  same założenia   wynikające  z  subwencji
oświatowej są na poziomie 24 990 tys.  zł.  Potrzeby oświaty Rada uznaje za ważne i
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priorytetowe. Wspiera w swej polityce.
Burmistrz powiedział, że poziom przedstawionych  wydatków bieżących zawiera elementy
inwestycyjne i inne na które chciał zwrócić uwagę.  W roku 2009 mają wpływ bezpośrednio
na  założenia  deficytu  budżetowego.  Realizacja  Funduszu  Spójności   i  debaty  oraz
rozważań na temat możliwości pokrycia w skutek zmian rynki\owych i cenowych realizacji
samego przedsięwzięcia odbiła się negatywnie na wyniku finansowym budżetu. Dlatego
taki  poziom deficytu  i  potrzeba  wspierania  programu  inwestycyjnego  PWiK,  który  jest
beneficjentem całego programu. Na tak duży deficyt mają wpływ również inne inwestycje
w mieście  infrastrukturalne, poprawa przejezdności dróg – dostosowania ich do potrzeb
mieszkańców, rozbudowa stref publicznie użytecznych, analiza techniczna stanu pływalni i
plany związane z projektem modernizacji  i  rozbudowy tej  pływalni lub budowa nowego
kompleksu sportowo – rekreacyjnego na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji z widokiem na
EURO  2012.  Czekają  również  różne  trudne  sprawy  do  rozwiązania  takie  jak
zagospodarowanie  budynku  komunalnego  i  zmiany  polityki  w  zakresie  budownictwa
komunalnego. 
Burmistrz wyjaśnił również, że służby Urzędu Miejskiego budując projekt budżetu gminy
na  2008  rok  musiały  uwzględnić  w  sposób  zdecydowany  wieloletnie  programy
inwestycyjne – inwestycji obecnie rozpoczętych i realizowanych i planów inwestycyjnych
na najbliższy czas. Znakomita sytuacja finansowa gminy, która stabilizuje dochody gminy
na  poziomie  93  mln  zł  to  wynik  bardzo  dobry  będący  wynikiem  skutecznej  polityki
racjonalizacji nakładów w gminie prowadzonej przez służby finansowe, oraz jest to wynik
akceptacji polityki proponowanej przez Burmistrza Radzie Miejskiej
Burmistrz  miał  nadzieję,  że  to  co  w  projekcie  budżetu  zostało  zaproponowane  jest
wyjściem naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców gminy  i ich potrzebom rozwoju naszego
miasta w zakresie zarówno infrastruktury technicznej jak i elementów społecznych. Należy
zwrócić  tu uwagę  na poziom wydatków na cel jakim jest pomoc społeczna. Wydatki te
kształtują się na poziomie 15% budżetu Gminy Wołomin. 
Burmistrz Jerzy Mikulski  zwrócił sie do Rady z wnioskiem o uchwalenia  budżetu miasta i
gminy Wołomin w zaproponowanej wersji z uwzględnieniem tych uwag  i tych wniosków,
które podczas pracy nad projektem budżetu zostały zgłoszone. 

Przewodniczący Komisji  Rady  przedstawili  opinie o przedłożonym projekcie budżetu –
wszystkie  opinie  były  pozytywne  –  bez  uwag.(  opinie  te  stanowią  załącznik  Nr  7  do
niniejszego protokołu ) 

Marek Górski – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
                                                                                                                               Wiejskich
Komisja Gospodarki obradowała nad budżetem długo. Obrady odbywały się  w składzie
połączonym z komisją  Samorządu i  Zadań  Własnych Gminy.   Główne zadania Komisji
Gospodarki to inwestycje i to wszystko co władze miasta mają zamiar budować w naszej
gminie. Nigdy nie jest tak, że spełni się życzenia  mieszkańców w 100%. Chciałoby sie w
jednym roku mieć wybudowane wszystkie sale gimnastyczne, basen, szkoły itd. 
Radny cieszył się, że Skarbnik Gminy przychodzi na posiedzenie komisji przygotowana i
udziela wyjaśnień  na wszystkie  zadawane pytania.   Jest  zadowolony z  przedłożonego
budżetu. Przecież Fundusz Spójności dostarcza chluby i radości z jednej strony ale dużo
kłopotu z drugiej.   Prace wykonywane w jego zakresie są  ogromnym obciążeniem dla
budżetu  i sztuką jest aby sobie z tym poradzić.  Z przedłożonych materiałów Burmistrz na
razie sobie z tym problemem radzi. Rada w swoim zakresie również  będzie sie starała
pomóc.  
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Zofia Michalik – Przewodnicząca Komisji  Finansów Gminnych
Biorąc  pod  uwagę  pozytywne  opinie  oraz  po  dogłębnej  analizie  Komisja  Finansów
Gminnych pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt budżetu i wnioskowała do Rady o
jego przyjecie. 

Uchwała Nr XV-199/2007 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2008 rok;

Uchwała została podjęta jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na
sali obrad  za-19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach do godz. 15.35

Po przerwie rozpoczęto realizację 
Pkt 8 – Podjęcie uchwał

W  tej  części  posiedzenia  uczestniczył  Starosta  Powiatu  Wołomińskiego  Maciej
Urmanowski

Uchwała Nr XV-200/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XV-201/2007 w sprawie ustalenia wydatku niewygasającego z upływem roku
budżetowego 2007;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XV-202/2007  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji
przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Oczyszczania;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Marek Górski – radny
Zapytał kiedy zostanie zakupiony pług  do odśnieżania chodników ?

Zbigniew Piróg – Dyrektor Miejskiego Zakładu Oczyszczania w Wołominie
Odpowiedział,  że  ciągnik  do  odśnieżania  chodników jest  zamówiony  i  w  najbliższym
tygodniu będzie dostarczony. 

Uchwała  Nr  XV-203/2007 w  sprawie  ustalenia  współpracy  ze  Starostwem  powiatu
Wołomińskiego;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina 
Omówił przesłanki które  były brane pod uwagę przy przygotowywaniu projektu uchwały. 
W uchwale mówi się  o kilku tytułach inwestycji  drogowych ,  które będą  realizowane w
2008 we współpracy ze Starostwem Powiatu Wołomińskiego. Zasadą jest, że inwestorem
na  tych  drogach  jest  ich  zarządca  tj,  Starostwo  a  Gmina  Wołomin  udziela  pomocy
finansowej w formie dofinansowania tego zadania.  Te zadania są wymienione w uchwale.
Są  to  przeważnie  te  drogi  powiatowe  na  których  będą  wykonywane  prace  w ramach
funduszu spójności.  Obecnie dwa zadania są już realizowane. Natomiast pozostałe są na
etapie przygotowania dokumentacji do realizacji zadań w latach 2009 -2010.  Wymienione
są tylko te zadania w których Gmina Wołomin udziela pomocy Starostwu w ich realizacji,
Oczywiście nie są to wszystkie zadania jakie Starostwo będzie realizowało w 2008 roku na
terenie  Gminy  Wołomin.   Pozostałe  zadania  będą  realizowane  jedynie  ze  środków
własnych  Starostwa  lub  przy  udziale  środków  z  Urzędu  Marszałkowskiego  np.
skrzyżowanie ul. Legionów z ul. Wileńską gdzie gmina nie ma swojej drogi. 
Oprócz  przedstawionej  uchwały,  proponowane  są  jeszcze  dwie  w których  mówi  się  o
zakresie  robót  dotyczących  remontów  bądź  budowy  chodników  przy  drogach
powiatowych. 

Maciej Urmanowski – starosta Powiatu Wołomińskiego
Podziękował  za  zaproszenie  i  umożliwienie  przedstawienia  stanowiska  powiatu  w  tej
sprawie i poznania pracy urzędów.  Celem wzajemnej współpracy obu urzędów jest by
wszystkie  inwestycje  i  te  prowadzone  przez  gminę  i  te  prowadzone  przez  powiat
wzajemnie ze sobą współgrały. Inwestycje prowadzone przez gminę dotyczą również dróg
powiatowych. To jest problem, by wyremontować lub zmodernizować  wszystkie drogi w
tym samym czasie. Jest to bardzo trudne. Trwają prace nad modernizacją ul. Lipińskiej.
Pierwszy  etap to  jest  od  ronda Jana Pawła  do  ul.  Prądzyńskiego.  Drugi  etap od ul.
Prądzyńskiego do ul. Legionów i dalej.  Ogólnie w  2008 powiat przeznaczy na ul. Lipińską
w granicach 770 tys. zł.  Proponuje się również aby w 2008 roku powstała dokumentacja
modernizacji  ul.  Lipińskiej  na odcinku od ul.  Sikorskiego do ul.  Al.  Niepodległości.   W
Leśniakowiźnie I etap inwestycji jest zakończony. Na ta inwestycję gmina dołożyła 250 tys.
zł.   a  powiat  322  tys.  zł.   Wprawdzie  zasadą  jest,  że  udział  gmin  w  inwestycjach
powiatowych jest w wysokości 50%, jednak nie da sie tak dokładnie przewidzieć kosztów
końcowych poszczególnych inwestycji. Kolejny etap inwestycji w Leśniakowiźnie zostanie
zrealizowany w 2008 roku. Kolejne inwestycje współfinansowane przez gminę i powiat to
dokumentacja Al. Armii Krajowej, dokumentacja Al. Niepodległości do Majdanu oraz rondo
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na skrzyżowaniu ul. Sikorskiego i ul. Wileńskiej.  Przy tej inwestycji natrafiono na bardzo
poważne przeszkody własnościowe gruntu, których usunięcie  zajęło 12 miesięcy.  Jednak
jest nadzieja, że to zadanie zostanie wreszcie zrealizowane w roku 2008 roku. 
Co do modernizacji  skrzyżowania  ul.  Legionów z ul.  Wileńską  to  Starosta  Wołomiński
wyjaśnił, iż jest to zadanie z 2007 roku. Jednak powiat tylko dotuje to zadanie. Zadanie
jest Wojewódzkiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i oczekuje się by instytucja ta przystapi
do realizacji tego zadania i ustawi sygnalizację. 
Podsumowując  Starosta  powiedział,  że inwestycje  drogowe powiatu  na  terenie  Gminy
Wołomin w ciągu trzech kolejnych lat to kwota 3 mln. zł. Gmina przeznaczyła już 880 tys.
zł. i podejmowane są dalsze uchwały. Współpraca gminy z powiatem układa się bardzo
dobrze.

Andrzej Zelezik – Przewodniczacy Rady
Również uznał współpracę gminy z powiatem za bardzo owocną i miał nadzieję, że nadal
będzie się ona rozwijała ku ogólnemu dobru Gminy Wołomin i Powiatu wołomińskiego. 

Janusz Krawczyk – radny
Zapytał co będzie z ul. Al. Armii Krajowej, co tam będzie robione docelowo. 

Maciej Urmanowski – Starosta Wołomiński
Wyjaśnił, ze droga ta będzie modernizowana projektem całościowym, by do tego już nie
wracać.  Będą  tam modernizowane i  wykonywane chodniki,  będą  wykonywane zatoczki
tam gdzie potrzeba i parkingi przy liceum ekonomicznym.  Obiecał, ze przy współpracy
pracowników obu urzędów szczegóły techniczne zostaną  właściwie dograne, by się nie
okazało, że koncepcje się rozmijają. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Podziękował  Staroście  Wołomińskiemu  za  deklarację  współpracy  oraz  dotychczasową
współpracę.  Obietnicę,  że będzie  ona układała się  dobrze,  ze zrozumieniem potrzeby
harmonii  współdziałania.   Postępujące prace Funduszu Spójności  wymuszają  potrzebę
dostosowania prac, na przykład, na ul. Armii Krajowej od ul. Geodetów do ul. Sasina, w
określonym cyklu i chronologii. Dlatego planując prace należy zachować tę chronologię.
Biorąc pod uwagę deklaracje Starosty jest nadzieja, ze tak się stanie.,
Burmistrz podziękował  Staroście za dotychczasową  współpracę.   W jej  trakcie wynikło
kilka problemów związanych z własnościami gruntów. Jednak problemy te powoli udaje się
rozwiązywać. Jednak widać już , że wspólne kierunki i plany współdziałania są spójne, że
zmierzają  w  kierunku  modernizacji  układu  drogowego  w  mieście,  zwłaszcza  w  tych
newralgicznych  punktach.  Widać  to  również   w  przygotowaniach  do  porządkowania
gospodarki wodnej.

Maciej łoś – radny
Cieszył sie z współpracy Gminy  ze Starostwem, tym bardziej, że dotyczy ona Al. Armii
Krajowej.   Odnosząc sie  do wypowiedzi  Starosty  o  zatoczkach i  parkingach na tej  ul.
Wnioskował,  by  parkingi  zostały  zaplanowane przy  tamtejszym targowisku.   Należy  to
połaczyć z modernizacja tego targowiska

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Uspokajał  radnego  w  sprawie  modernizacji  targowiska.  Przewidziana  jest  taka
modernizacja wraz z zaplanowaniem parkingów w tej okolicy. 
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Andrzej Saulewicz – radny
Zapytał,  czy  50%  udziału  w  kosztach  współfinansowania  przez  gminę  inwestycji
powiatowych to jest w kosztach materiałów czy tez w kosztach ogólnych. 

Maciej Urmanowski – Starosta Powiatu Wołomińskiego
Wyjaśnił, że nie ma przepisu, który by narzucał rodzaj rozliczenia czy jego wysokość. Jest
to kwestia umowna na zasadzie negocjacji.  Od roku stosowana jest zasada, ze jest to
50% kosztów projektowanych. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XV-204/2007 w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Wołomińskiego na
budowę chodnika wzdłuż drogi 4314 w Leśniakowiźnie i Ossowie;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XV-205/2007  w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Wołomińskiego na
budowę ścieżki pieszo – rowerowej wzdłuż drogi al. Niepodległości w Wołominie;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XV-206/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych..
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 radnych na sali obrad za
– 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
                                                             Salę obrad opuścił radny Marek Górski godz. 16.25

Uchwała Nr XV-207/2007 w sprawie zmiany Statutu Gminy Wołomin;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 
Uzasadnienie do uchwały załączone do oryginału uchwały
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 18 radnych na sali obrad za
– 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr XV-208/2007  w sprawie przystąpienia Gminy Wołomin do Stowarzyszenia
Mazowieckie Stowarzyszenie Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 
Uzasadnienie  do  uchwały  załączone  do  oryginału  uchwały.  Radnym  to  uzasadnienie
przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 18 radnych na sali obrad za
– 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XV-209/2007 w sprawie zmiany załącznika Nr 7 do Uchwały rady Miejskiej Nr
III-181/2006 z dnia 18.12.2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2007
r. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i Komisji Finansów
Gminnych
Uzasadnienie  do  uchwały  załączone  do  oryginału  uchwały.  Radnym  to  uzasadnienie
przedstawiła Anita Grabowska – Skarbnik Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 18 radnych na sali obrad za
– 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 9
Nie było żadnych interpelacji i wniosków

Pkt 10 i 11

Andrzej Saulewicz - radny
W związku z tym, że w następnym roku będziemy obchodzili 85 rocznicę istnienia Klubu
Sportowego HURAGAN i jest to święto sportu wołomińskiego, radny zaproponował, by te
obchody połączyć z obchodami Dni Wołomina. 
Prosił również kolegów radnych by uczulić wszystkich prezesów, działaczy klubów i sekcji,
że  na  przełomie  stycznia  i  lutego  2008  roku  jest  planowane  spotkanie  wszystkich  by
wspólnymi siłami zorganizować te obchody i by żadna z sekcji nie została pominięta.
Radny poinformował również, że w dniu 15 grudnia odbyła się piata edycja kapituły ”Anioła
Stróża Ziemi Wołomińskiej” i Pan Andrzej Zelezik został uhonorowany statuetką ”Anioła
Stróża Ziemi Wołomińskiej”  za pracę  społeczną  i poświęcenie dla mieszkańców za co
ludzie tu mieszkający go szanują, czego wyrazem jest wybór do pełnienia funkcji radnego
na 5 kadencję.  Kapituła uznała, ze Pan Andrzej Zelezik zasługuje na takie wyróżnienie. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Poinformował,  że  Wojewoda  Mazowiecki  stwierdził  nieznaczne  naruszenie  prawa   w
uchwale  dot.  zmian  w  statucie  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.   Chodzi  tu  o  sposób
ogłoszenia tekstu jednolitego. Powinien być ogłoszony w formie obwieszczenia.  Zmiany
zostana dokonane na sesji styczniowej.
Poinformował, ze biuro Związku Miast Polskich wystąpiło z prośbą o dostarczenie adresów
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e-meil do radnych. Poprosił radnych o wyrażenie zgody na udostępnienie tych adresów.

Radni  wyrazili  zgodę  jednogłośnie  w głosowaniu  jawnym na udostępnienie  adresów e
-mail .

Przewodniczący  Rady  wraz  z  burmistrzem  skierowali  pismo  do  Naczelnika  Urzędu
Skarbowego Pana Wojciecha Rozbickiego, w którym wyrażony jest niepokój dotyczący
interpretacji  przez Urząd Skarbowy oświadczeń  majątkowych radnych.. Oczekujemy na
wyjaśnienie.  

Przewodniczący  Rady  przeprosił  wszystkich  do  których  nie  dotarły  zaproszenia  na
spotkanie świąteczne.  Spowodowane to jest długimi terminami pocztowymi. Jeszcze raz
zaprosił na to spotkanie. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Poinformował,że  w  dniu  20  grudnia  (  czwartek)  o  godz.  18.00  organizowane  jest
tradycyjne  spotkanie  opłatkowe  z  przedstawicielami  wszystkich  organizacji,  instytucji,
zakładów  pracy,  jednostkami  pomocniczymi  Gminy  Wołomin.  Zaproszenia  zostały
rozesłane ale Burmistrz po raz kolejny zaprosił wszystkich. 
W  dniu  23  grudnia  o  godz  19.00  na  Placu  3  Maja  organizowane  jest  uroczyste
przekazanie Światełka Betlejemskiego.  Burmistrz zaprosił wszystkich do udziału. 
Burmistrz  planuje  cykl  spotkań  z  Radami  Osiedlowymi  i  Sołeckimi  na  temat  realizacji
Funduszu  Spójności  i  jego  kampanii  informacyjnej.  Poprosił  więc  o  ustalenie
harmonogramu spotkań 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Zelezik
zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 19 grudnia 2007 roku o godz. 16.55.
podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu.  

Protokołowała                                    Sekretarz obrad 

Grażyna Płaneta                                    Maciej Łoś
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